



Welcome to the State of Israel

Information on entry into territories under the control of the Palestinian Authority

1. We would like to bring to your attention, that entry into the territories under the control of the Palestinian Authority, in the Gaza Strip, Judea and Samaria (Area A), is forbidden without the attainment of prior written authorization.
2. Entry into the aforementioned territories, without prior authorization, may result in legal measures being taken against you, including deportation and refusal of future re-entry into the State of Israel.
3. Those interested in entering the Gaza Strip via the "Erez" crossing are required to fill out a form requesting entry (into the territories controlled by the Palestinian Authority) and to submit it to the Foreign Relations Office in the Coordination & Liaison Administration in the Gaza Strip, situated at "Erez" crossing.
4. Requests will be processed with the utmost effort to authorize them within 5 working days.
5. Additional information can be obtained at the Foreign Relations Office in the Coordination & Liaison Administration in the Gaza Strip reachable by telephone (08-674-1556) or by facsimile (08-689-2613).
6. The submission of a request to authorize entry into the above mentioned areas does not constitute permission to do so, until written authorization has been received.

مرحبا بكم في دولة إسرائيل

الدخول إلى المناطق التي تخضع لمسؤولية السلطة الوطنية الفلسطينية

1. تسهلاً لإقامتكم في إسرائيل نسترعي انتباهكم إلى منع الدخول بدون إذن إلى مناطق السلطة الوطنية الفلسطينية في قطاع غزة والأراضي الواقعة تحت مسؤولية السلطة الوطنية الفلسطينية في منطقة יהודה والسامرة (الضفة الغربية) - مناطق (أ).
2. إن دخول المناطق المذكورة بدون إذن من شأنه تعريض المخالفين للملاحقة القضائية بما فيها الإبعاد عن دولة إسرائيل ومنع إمكان العودة إليها مستقبلاً.
3. على الراغبين في دخول منطقة قطاع غزة عن طريق معبر (إيرز) تعبئة نموذج طلب الدخول إلى مناطق السلطة الوطنية وتقديمه إلى مكتب الأجانب الكائن بمقر الارتباط في منطقة قطاع غزة.
4. وسيتم الاعتناء بالطلب والسعي المراد عليه خلال 5 أيام عمل.
5. للحصول على مزيد من التفاصيل يرجى الاتصال بمكتب الأجانب في مقر الارتباط على الهاتف رقم 08-6741556 أو على الفاكس رقم 08-6892613.
6. لا يجوز اعتبار مجرد تقديم طلب تنسيق المرور إذاً بدخول المنطقة إذ يجب انتظار ورود الرد على الطلب خطياً.